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O d  R e d a k c j i

W nrze 15 (137) z dnia 23 lipca 1961 r. „Prawa i Życia” 
ukazał się wywiad z Wiceministrem Sprawiedliwości Ka
zimierzem Zawadzkim na temat aktualnych problemów 
adwokatury. Ze względu na doniosłość poruszonych przez 
Wiceministra Zawadzkiego zagadnień wywiad ten, za 
zgodą Redakcji „Prawa i Życia”, przedrukowujemy w ca
łości.

KAZIMIERZ ZAWADZKI

Aktualne problemy adwokatury
(Wywiad udzielony Redakcji „Prawa i Życia”)

Pytanie: Panie M inistrze, jakie  — zdaniem  resortu  — problem y w y 
magają w  p ierw szym  rzędzie rozstrzygnięcia, aby advx>katura mogła 
■w pełni w ykonyw ać swe funkc je  w spółczynnika w ym iaru  spraw iedli
wości.

Odpowiedź: Nie tylko w adw okaturze, ale w  każdym  zawodzie o osta
tecznych w ynikach pracy decydują trzy  elem enty: 1) ludzie; 2) form y 
organizacyjne pracy; 3) sty l i m etody pracy.

Na to, aby adw okatura mogła w  pełn i wykonywać funkcje współ
czynnika w ym iaru  sprawiedliwości, trzeba system atycznie i w ytrw ale 
usuwać wszelkie braki, jakie w ystępują  jeszcze ciągle w  zakresie tych 
trzech zasadniczych elem entów, decydujących o wynikach pracy  adwo
katury .

W odniesieniu do form  pracy, to p raw ie wszyscy adwokaci zadecydo
wali, że lepiej jest pracow ać w  zespołach, a ty lko niektóre jednostki 
prowadzą p ryw atne  kancelarie.

Ale to Jeszcze nie wszystko. W prawdzie są i obecnie dobrze pracujące 
zespoły, ale sama zasada, że w  .zespole każdy pracuje w yłącznie na swój 
rachunek, nie sprzyja pracy  zespołowej, wzajem nej pomocy i kontroli, 
a w ew nątrz w ielu zespołów toczy się ostra  walka konkurencyjna.


